
Aan:                   College van B&W Gemeente Venlo 

Betreft:               Schriftelijke vragen conform Art. 44 RvO 

Onderwerp:        Sporthal Gulick in Tegelen 

Datum:               Dinsdag 4 april 2023

Geacht college,

De  Venlose  gemeenteraadspartijen  CDA,  PvdA  en  VenLokaal  hebben  op  7

november 2014 een motie ingediend, die door de gemeenteraad is aangenomen, om

een onderzoek in  te  stellen omtrent  de accommodaties  in  Tegelen en Steyl.  De

aange-nomen  motie  kwam  destijds  vanuit  een  grote  bezorgdheid  over  de

gedateerdheid van de verschillende accommodaties in Tegelen en Steyl. 

Het behoeftenonderzoek accommodaties in Tegelen en Steyl van 6 november 2015, 

waarin o.a. gesproken wordt over de sporthal Gulick en nieuwbouw op sportcomplex 

Bakenbos, is alweer 7,5 jaar oud.

Het rapport van LAGroup gaf destijds aan dat de sporthal nog ongeveer 3 jaar mee

kon en het advies c.q. oplossing hiervoor was om na deze periode, voordat er nieuw

groot  onderhoud  nodig  was,  de  sporthal  Gulick  af  te  breken  en  een  hal  van

vergelijkbare  omvang  en  functionaliteit  te  realiseren  op  het  sportpark  Bakenbos.

Deze  ontwikkeling  zou  het  mogelijk  maken  om  in  Tegelen  een  aantrekkelijke

sportomgeving  te  creëren,  met  inhoudelijke,  publieks-  en   beheersmatige  en

facilitaire synergie.  Een moderne faciliteit  in deze sportieve omgeving zou tevens

ervoor zorgen dat het gebruik en de bezettingsgraad zouden toenemen o.a. door de

voetbalverenigingen die reeds gehuisvest zijn op het sportcomplex Bakenbos. Het

samenvoegen van binnen-en buitensport had tevens als voordeel dat het sportpark

Bakenbos intensiever zal worden gebruikt en alle Tegelse sportactiviteiten worden

geconcentreerd. 

Na dit onderzoek bleef het weer lange tijd stil. Een broedende kip mag je echter niet

storen, dus de inwoners van Tegelen en Steyl en gebruikers van de sporthal hebben

verlangend uitgekeken naar de plannen voor de nieuwbouw van de sporthal. 
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Omdat een en ander nu toch wel lang duurt vragen wij  ons af wat de stand van

zaken is.  De nieuwbouw is van groot belang voor het Tegels verenigingsleven en

bewoners worden intussen ongeduldig.

Wij hebben hierover dan ook de volgende vragen. 

1) Wanneer  ligt er  naar  verwachting  een voorstel zodat de  gemeenteraad  een

besluit  kan  nemen over  de  start van de  bouw van  een  nieuwe sporthal  op

sportcomplex Bakenbos? 

2) Wanneer zal de nieuwbouw naar de huidige inschatting klaar kunnen zijn?

3) Bent u ook met ons van mening dat het parkeren op deze locatie middels de

huidige voorzieningen reeds op een uitstekende en goede wijze geregeld is en

de parkeersituatie derhalve dan ook niet verbeterd hoeft te worden?

4) De bouw van de sporthal kan volgens ons ook nog eens slim worden ingezet in

het kader van de warmteverdeling over het complex. Is dit  geen fantastische

basis voor een duurzame toekomst?.

Namens de fractie van de Venlose Senioren Partij,

Gé Vervoort
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